



Laurent MONTADOR

Directeur Général Adjoint, CCR
Directeur Général Délégué, CCR Re

Avec plus de 25 ans d'expérience dans l'industrie de l'assurance et de la réassurance en France et à l'international, L. Montador exerce les fonctions de Directeur général adjoint de CCR depuis 2014 et de Directeur général délégué de CCR Re depuis 2016. Membre actif de diverses organisations professionnelles, L. Montador est également administrateur du GAREAT (Attentats, Terrorisme) et du GAREX (Risques Exceptionnels). Diplômé de l'Institut de Statistique de l'Université de Paris et de Paris Dauphine, il donne de nombreux cours et conférences sur les thèmes liés aux risques et aux conditions d'assurabilité. Il est aussi membre du Comité Scientifique BRGM (Recherche et Innovations) et du OECD High Level Advisory Board on the financial management of catastrophic risks. Il contribue également à la rédaction d'articles dans des revues professionnelles.

Laurent MONTADOR

Deputy CEO
CCR & CCR Re

Laurent Montador has been serving CCR as deputy CEO since 2014. A seasoned professional in management, underwriting, actuarial risk and finance, highly motivated by digital and human resources transformation topics, he participated actively in the creation of CCR Re, the daughter company dedicated to international reinsurance markets. He previously occupied various senior positions in areas of actuarial and underwriting management on French and international markets for major insurance and reinsurance companies. Member of the French Institute of Actuaries, he is also a member of the OECD High-Level Advisory Board on the financial management of natural disasters, as well as member of the World Forum of Cat Programs and International Forum for Terrorism Risk (Re) Insurance Pools (IFTRIP). He is also a member of Scientific Committee (BRGM).

He was a lecturer at the University of Paris Dauphine on analytics and AI and contributes regularly on conferences on the risks facing our industry.